
Fau	møte	Riska	Ungdomsskole	07.12.15	
Tilstede:		Trond	Dunsæd	(7a),	Kathe	V.	Gabrielsen	(8a),	Rannveig	V.	Landmark	(8c),	Hilde	Hetland	
(8d),	Svein	Risdal	(9a),	Pål	Berg	(9c),	Hilde	Aune	(9d),	Yngve	Solheim	(10a),	Vigdis	Vedå	(10b),	Lene	
Amdal	(10c),	Lisbeth	Kristiansen	(vara)	(10d),	rektor.	

Ikke	tilstede:	Margunn	Dalane	(8b),	Kristen	Landsnes	(9b),		

Silje	Espeland	fra	fritidsklubben	var	med	i	starten	på	møte	ang	skoleball.	Planlegning	er	godt	i	gang	og	
tas	med	ungdommene.	Dato:	26.02.15.	Grendehuset	er	bestilt.	Alle	i	FAU	må	stille	som	vakter	(også	
vara).	Skoleballet	gikk	med	Ca	5000,-	i	underskudd	i	fjor.	FAU	stiller	som	garantister	for	et	eventuelt	
underskudd	i	år	også.	Billettpris	kr	150,-	dersom	noen	har	problemer	med	betaling	kan	det	søkes	om	
å	få	det	dekket.	Det	tas	med	den	enkelte	kontaktlærer.	Svein	holder	videre	kontakt	med	Silje	
Espeland.	

Rektor	Øyvind	Fjermestad	informerte.	

• Foreldreundersøkelsen:	Foreldreundersøkelsen	er	ferdige.	Svarprosenten	var	ca	50%.		Vi	
hadde	en	kort	gjennomgang.	Rektor	ønsker	å	vite	hvordan	behandler	vi	denne	
undersøkelsen?	Hva	ønsker	FAU?	Skal	noen	foreldre	og	lærere	sette	seg	sammen	å	se	på	
undersøkelsen?			Rektor	sender	denne	og	fjorårets	undersøkelse	ut	til	FAU	til	
gjennomlesning,	så	tas	dette	opp	på	neste	FAU	møte.	

• Kort	status	på	avklaringene	10B	har	bedt	om:	Rektor	informerte	om	at	10B	har	vært	
uheldige	i	forhold	til	å	ha	mange	lærere.	De	har	derfor	satt	inn	noen	tiltak	for	å	stabilisere.	
Det	har	vært	et	møte	med	inspektør	og	noen	foreldre,	gjort	grep	og	sendt	ut	et	referat	til	
foreldrene.	De	har	hatt	bytte	av	mattelærer	og	den	fortsetter	etter	jul	for	å	stabilisere.	

• Ny	kontaktlærer	10C:	10C	sin	kontaktlærer	har	fått	ny	jobb	i	januar.		Klassen	blir	informert.		
• 9	trinn	ang	vold	og	trusler:	9	trinn	er	ofte	et	litt	trøblete	trinn.	De	sliter	med	seg	selv	og	med	

hverandre.	Slik	er	det	også	her.	Rektor	kan	ikke	gå	inn	i	enkeltsaker,	men	sier	på	generelt	
grunn	lag	at	det	er	satt	inn	flere	tiltak.	Altona	er	inne	i	ulike	sammenhengene.	
Ressurshelsestasjon	er	inne,	kriminalt	forebyggende	politiet	har	de	dialog	med	og	
konfliktrådet.	De	har	også	kontakt	med	de	foreldre	og	barn	det	gjelder.	Konfliktområde	er	
komplekse	saker,	det	er	utfordrende	og	«alle»	er	fornærmede.	To	har	flyttet	skolen	denne	
uken.		Det	har	vært	gjennomført	en	ikke	anonym	undersøkelse	i	mobbing	og	en	
elevundersøkelsen.	

Sak	14	–	15/16	Oppfølgning	av	saker	fra	forrige	gang:		

• 17	mai:	de	har	allerede	hatt	et	møte	og	skal	ha	et	nytt	i	januar.	Hoved	komiteen	er	ikke	i	
gang.	17	mai	økonomien	fra	tidligere	i	år	følges	opp	og	det	forventes	snarlig	utbetaling.		
Kathe	følger	det	videre.		

• Angående	avslutningsfesten	for	10	klasse,	er	den	utsatt	til	mandag	20	juni	ettersom	det	er	
usikkert	om	vitnemålene	er	ferdige.	Klassekontaktene	har	hatt	et	møte	i	november.	De	er	
godt	i	gang.	Pga	Riskahallen	stenges	i	vår,	er	festen	flyttet	og	mest	sannsynlig	til	kirken.	Lene	
har	laget	en	perm	hvor	hun	har	samlet	all	info.	

• Leder	har	hentet	ut	FAU	nøkkel	fra	skolen.	

	

	



	

	

Sak	15	–	15/16	Mobbing:	Vi	i	FAU	ønsker	å	lage	til	en	prosedyre/ei	smørbrød	liste	i	forhold	til	hva	
foreldre/elever	kan	gjøre	i	forhold	til	mobbing.	Yngve	Solheim	lager	et	utkast	til	neste	møte.		

Vi	har	fått	tilbakemeldinger	om	at	det	ikke	er	alltid	du	finner	en	lærer	på	«trygg	plass»	nedenfor	
trappen.		Lærerne	må	være	synlige	i	forhold	til	mobbing.	Står	det	alltid	en	lærer	der?	

Sak	16	-		15/16	SU	Møte:Det	har	vært	et	SU	møte	siden	sist.			Leder	leste	opp	referat,	det	vil	bli	lagt	
ut	på	hjemmesiden	til	skolen.	

Sak	17	-		15/16	KFU	(Kommunalt	Foreldre	Utvalg):	Det	har	vært	møte	i	KFU	–Der	ble	det	tatt	opp	
dette	med	klasseturer.	Kriterier	for	dette.		På	Fylkesmannen	sin	side	står	det	mer	om	dette.		Leksefri	
skole?	KFU	ønsker	at	alle	FAU	tar	dette	med	Rektor.	

Sak	18	–	15/16	Vedtekter:	Kathe	jobber	med	et	forslag	til	vedtekter,	se	mail	sendt	fra	Pål	Berg	og	på	
fug.no	

Sak	19	–	15/16	FAU	synlige	med	hjemmeside:	Vi	utsetter	å	ta	bilde	av	FAU	til	neste	møte.	Leder	har	
fått	tilgang	til	hjemmesiden	FAU/SU	og	kan	legge	ut.	Referatene	blir	sendt	til	skolen	og	lagt	ut	der.	

Sak	20	–	15/16		Involvering	av	elevråd:	Vi	inviterer	elevråd	til	å	komme	på	FAU	neste	gang.	Sender	ut	
beskjed	til	Remi.	Det	er	bra	hvis	de	kommer	minimum	2	stk.		

Sak	21	–	15/16	Klasseturer:	Noen	av	klasseturene	har	tatt	litt	av.	Det	planlegges	dyre	turer	og		
gjennomføres	mange	dugnader.	FAU	ønsker	å	kommer	med	en	uttales	om	hensiktene	om	klasseturer	
og	at	det	vises	moderasjon	og	at	turene	kan	begrenses.	Vi	ønsker	også	å	informere	om	
rådene/retningslinjene	fylkesmannen	gir.	Gjerne	en	henstilling	til	mer	lokal	forankring	for	eksempel	i	
eget	fylke.		

MERK:	neste	møte	er	flyttet	fra	4	jan	til	11	januar!!	

De	neste	FAU	møtene	er	:11	januar,	1	februar,	7	mars,	4	april,	2	mai	

Referent:	Hilde	Hetland	

	

	

	

	


